

## 最佳教練培訓工作者獎

## **Coach Education Award**



## 2013 最佳教練培訓工作者獎 **Coach Education Award**

姓名

性別

提名機構

項目

成就

鄭偉明

中國香港合球總會

合球

- 自1999年創立中國香港合球總會後,一直參與由基層至香港隊的教練訓練工作
- 為總會教練課程訂立單元制度,令運動員訓練系統化
- 設立導師訓練班,積極吸納修體育專項的老師及學生參與合球
- 對亞洲區合球教練培訓不遺餘力,先後前往中國、印尼、韓國、澳門及菲律賓等,執 教及推動當地的教練課程
- 在練習過程中,除教授技術外,亦十分注重運動員的品德發展,更以身作則,灌輸人 生哲理

1996年最佳教練培訓工作者獎

1997-1998年精英教練獎

備註

Name

Gender

Nominated by:

**Event** 

Achievements:

**Cheng Wai-ming Warman** 

Hong Kong China Korfball Association

Korfball

- Participated actively in coach training work from grassroots to elite levels of Hong Kong Representative Team since the establishment of Hong Kong China Korfball Association in 1999.
- Developed a systematic and module-based curriculum for the association.
- Dedicated to organise tutor training courses for attracting Physical Education teachers and students' participation in Korfball.
- Dedicated to conduct coach training courses in the Asian regions including China, Indonesia, Korea, Macau and Philippines, etc.
- Nurtured athletes not only in sports strategies, but also in their moral development.

Recipient of Coach Education Award of 1996

Recipient of Coaching Excellence Awards of 1997-1998

